
 
                    Jönköpings Läns Ungdomsskytteförbund 
                   __________________________________________________________ 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings läns 
Ungdomsskytteförbund onsdagen den 7 mars 2007 hos Lars–Åke Bergemalm, 
Berg, Malmbäck. 
 
Närvarande: Michael Wirestam, Anna Magnusson, Magnus Linnros, Magnus 
Gustafsson, Janne Denke, Lars-Åke Bergemalm. Börje Åsberg (valberedning) 
 
   

§119 Ordförande Michael Wirestam förklarar mötet öppnat. 
 

§120 Mötet godkände dagordningen.  
 

§121 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

§122 Ekonomisk rapport. 
 

Anna rapporterade om Ungdomsskytteförbundets ekonomi. Bokslutet för 
2006 visar en vinst på 106 000 kr.      

 
§123 Från Skytteförbundets senaste styrelsemöte rapporterades om 

behandling av propositioner och motioner till Skytteriksdagen. 
Ungdomsskytteförbundets representant reserverade sig mot styrelsens 
avslag avseende proposition om införandet av egenavgift. 

 
§124 Utbildning 

• Föreningsintruktörsutbildning var planerad till 11 mars. Eftersom ingen 
inbjudan sänts ut ställs aktiviteten in. Ny omgång planeras till den 1 maj 
(krutdelen) med en luftomgång i september/oktober. 

• Träningskväll (luftgevär stående) genomfördes den 31/1 i Skillingaryd.  
  

§125 Tävlingsverksamhet. 
• Skyttiaden Förbunds och Regionomgång har genomförts i Jönköping 

respektive Sävsjö.  
   

§126 Framgent  
• 10 /3 Skyttiadens Riksfinal Eskilstuna. 

Nio skyttar från förbundet har kvalificerat sig. Vi önskar dessa skyttar 
lycka till. 
 
Ersättning till skyttarna utgår enligt tidigare år (övernattning + 
reseersättning)  
 

• Ungdoms och Förbundsmästerskap genomförs i Sävsjö  den 17/3. 
Styrelsen sköter arrangemanget. Sävsjö Uskf sköter serveringen.  

 
§127 Korthålls – SM 2007.  

Michael rapporterar från senaste arbetsmötet 25/1 i Jönköping. Ett utkast 
till en budget för tävlingarna har därefter utarbetats. 
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Vid ett eventuellt överskott anser styrelsen att detta ska fördelas mellan 
medverkande föreningar. 
 
Nästa arbetsmöte planeras till den 21/3 i Värnamo. 

 
§128 Årsmöte genomförs 6/4 på Vrigstad Värdshus.  

 
Styrelsen diskuterade följande frågor avseende årsmötet: 
Utmärkelser 
Styrelsen beslutar inrätta en ny utmärkelse till ”Årets Ungdomsskytt” inom 
Jönköpings läns Ungdomsskytteförbund. Pristagaren tilldelas diplom 
samt ett presentkort på 2000 kr. Priset delas ut första gången vid 
årsmötet 2007. Pristagaren utses av styrelsen. 
 
Budget 
Styrelsen beslutar att lägga fram följande budgetförslag till årsmötet 

 
 Inkomster 
 Landstingsbidrag  400 000 kr 
 Tävlingar/utbildningar    50 000 kr 
 
 Utgifter 
 Egna tävlingar    50 000 kr 
 Junior SM 50m/300 m    10 000 kr 
 Junior SM FT    20 000 kr 
 Utbildning     40 000 kr 
 Administration    50 000 kr 
 Investeringsbidrag till föreningar 200 000 kr 
 Egna investeringar    55 000 kr 
 
 Årets överskott    25 000 kr 
  

Tänkta regler för fördelning av investeringsbidrag till föreningar bifogas 
som bilaga till protokollet. 

  
§129 Valberedningen 

 
Börje rapporterade om valberedningens arbete. Magnus Gustafsson, 
Anna Magnusson, Ida Gustafsson och Lars Bergdahl står i tur att avgå. 
Inga avsägelser föreligger.   

 
§130 Årsrapporter 2006 

 
I år har 31 ungdomsskytteföreningar rapporterat in 1  054 medlemmar i 
åldern 7-25 år.  

 
§131 Övriga frågor 

• En inventering har genomförts av Ungdomsskytteförbundets tillgångar 
i form av inventarier, lager och priser. 
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• Styrelsen beslutar att inköpa ytterligare en tolkmaskin utöver de två 
som idag finns inom Ungdomsskytteförbundet. 
 

• Magnus Linnros frågar om tävlingsprogram för 2008 med anledning 
av den planerade omorganisationen. För närvarande finns inga 
förändringar planerade avseende tävlingsutbudet varken för 2008 
eller 2009. Avsikten med omorganisationen är INTE att minska 
tävlingsutbudet eller ta bort grenar.  

 
• Magnus Linnros frågar om resultatrapportering från 

hemmabanetävlingen. Resultat finns ännu inte från omgång 4 som 
skulle vara rapporterad den 21 februari. 

 
Styrelsen beslutar att underrätta arrangören att resultaten ska skickas 
ut snarast efter sista rapporteringsdag. Man ska INTE vänta in sena 
föreningar. Om rapportering sker för sent blir föreningens skyttar utan 
poäng i denna omgång. 

 
§132 Nästa möte är årsmötet den 6/4-2007. Mötet startar kl 15:00.      
 
§133 Michael tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för 

  avslutat 
 
 
 
 
 
Magnus Gustafsson   Michael Wirestam 
Sekreterare     Ordförande 


